
 

Spørgsmål fra Kristoffer Skytte 

spørgetiden ved regionsrådsmødet 30. september 2019 

Spørgsmål: 

Hvorfor har regionsrådet valgt, at ledelsen på OUH skal fritages for parkeringsreglerne? 

Jane Kraglund har oplyst mig, at det er en del af kontraktgrundlaget. Så hvorfor er ledelsen fredet for 

betaling og afgifter? Dansk Sygeplejeråd har også oplyst mig, at ledelsen på OUH kan parkere, hvor det 

passer den uden konsekvenser og betaling. 

Og er hele regionsrådet omfattet af samme ordning på regionens hospitaler? 

Det er jo en ydelse i min verden som man forlanger af en leverandør. 

Svar: 

Dine spørgsmål om parkeringsordningen på OUH er besvaret gentagne gang, og jeg må derfor endnu 

engang henvise til tidligere svar, og har ikke yderligere at tilføje. 

I forhold til dit spørgsmål om regionrådsmedlemmernes parkering på de øvrige sygehuse, så kan jeg oplyse, 

at parkeringsordningerne på de enkelte sygehuse er forskellige. F.eks. holder alle (borgere, patienter mm.) 

gratis på parkeringsarealerne på Sygehus Sønderjylland.  


